
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ AMB L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL CAR RER 
AMPLE, DEL DIA 2 DE MARÇ DE 2021 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Maximiliano Martínez 
Sr. Pedro Jesús Zamora 
Sra. Mari Beleña Cruz 
Sr. Antonio Miguel Gutiérrez 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Qualitat Urbana 
4) Mobilitat 
5) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05 h amb la presentació per part del Caporal designat a la 
Unitat de Policia Comunitària que ve a presentar als membres el nou funcionament un 
cop fetes les divisions per unitats a la comissaria de Policia. Des de gener comptem 
amb agents de barri, un per cada un dels 5 sectors, 2 agents cívics i el caporal i el 
sergent designats a la unitat. La intenció és que coneguin a l’agent designat i que es 
puguin reunir de tant en tant per poder parlar directament de temes vinculats a Policia. 
S’acorda una trobada l’endemà per conèixer l’agent. Els agents de comunitària 
canviaran de sector un cop l’any, per tant al gener en tindran un altre, tot i que la 
informació és compartida i estaran al cas de la situació del barri. 
Els membres veuen amb bons ulls haver recuperat la policia comunitària de barris, 
doncs creuen que facilitava molt el dia a dia als barris. 
Un cop acaba el Caporal la presentació, continua la reunió seguint l’ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
 
- Problemàtica inundacions al carrer Ample quan plou i manca de separativa de 
pluvials- Desdoblament de l’Avinguda Espanya. Es presenta els plànols de la primera 
fase de desdoblament de l’avinguda Espanya que comprèn des de la rotonda del Lidl 
fins l’Àngel Guimerà, tal i com es va acordar amb l’Associació. La intenció és 
començar-ho aquest mes de setembre. El problema de les inundacions a al final del 
carrer Ample quedarà solucionat amb la primera fase d’obres del desdoblament. Ja hi 
ha projecte per solucionar-ho aquest mes de setembre amb les obres. 



                                           
 

 

 

2) Serveis Municipals 
 
- Il·luminació del terra del pas peatonal a la zona de la plaça de l’Estadi és fosa: es 
mirarà de solucionar abans de l’estiu, estan fent un estudi previ perquè hi entrava 
aigua i el sistema no acabava de funcionar. Les llums del mur ja són reparades tot i 
que n’hi ha una de fosa encara. 
 
- L’espai on hi havien ubicats els contenidors soterrats al carrer Ample ara són un pipi-
can: aquest mes de març, que és quan es fa replantació d’arbrat i arbustiva, es posarà 
l’arbre i s’acabarà la vorera amb grava encolada a l’entorn de l’arbre. 
 
- Pols que provoca l’aparcament del carrer Daró: no es va fer. Es durà a terme el 
tractament de l’aparcament de terra abans de l’estiu tal i com estava compromès, per 
tal d’evitar que s’aixequi tanta pols. 
 
- Senyal horària a la pista Plaça de l’Esport: es va posar la senyal d’horari d’utilització 
de la pista el mes d’octubre, després de la darrera reunió. 
 
- Blocs de formigó de la plaça: com que l’obra que s’havia de fer a Calella de moment 
està parada, serveis retirarà els tres blocs de formigó i posarà bancs el més aviat 
possible. 
 
- Pintura del Local Social: Van pintar les zones comuns i va quedar pendent el despatx 
i el bany. Es farà en breu. 
 
- Reixeta de ventilació del local: Serveis ha demanat a Joventut que encarregui 
l’arranjament. 
 
- Ampliació il·luminació carrer Rajola amb plaça Joan Corominas. Es farà una 
ampliació de llum en aquest tall concretament, doncs és un tram que hi falta 
il·luminació (el propi de la vorera) i dóna sensació d’inseguretat. Es farà a partir del 
romanent de tresoreria que s’aprovarà al Ple extraordinari de març. Anteriorment, fa 
mig any, es va fer ampliació d’enllumenat davant del Frederic Martí Carreras perquè hi 
havia la mateixa problemàtica. 
 
3) Qualitat Urbana 
 
- Pujar l’alçada de l’enfustissat del tancat de contenidors que dóna a la vorera: es va 
fer el mes d’octubre tal i com es va comentar. Se li ha donat l’alçada màxima permesa, 
no es pot fer més en aquest sentit. 
 
- Finques avinguda Espanya: La brigada de serveis va procedir al novembre a 
desbrossar totes les cunetes i des d’Urbaser s’ha procedit a la neteja de tots els 
residus de l’Avinguda Espanya, l’accessibilitat està garantida. S’ha fet un requeriment 
específic a la casa del Creu Roquinyola. 
 
Els membres comenten que ha quedat molt bé, però que el problema ara són els 
xiprers de l’estadi que envaeixen la vorera i dificulten el pas. Aporten fotografia. 
Es demanarà a serveis que els retallin el més aviat possible. 
 
 



                                           
 

 

 

4) Mobilitat 
 
- Aparcament de cotxes del carrer Daró (curses de cotxes): S’ha actuat regulant 
l’aparcament amb pals de fusta i en ziga zaga per tal d’eliminar la línia recta. S’ha 
senyalitzat correctament per a què els conductors sàpiguen utilitzar-lo, s’ha deixar un 
espai per a camions. També s’ha desbrossat i netejat el marge, s’han tret les pedres 
grans i s’ha rebaixat l’accés de persones posant una barana pel pas com a protecció. 
També s’han posat més fals al final de l’aparcament per tal que no hi vagi ningú ja que 
no té sortida. L’actuació ha tingut un cost de 2.963,29 euros IVA inclòs. 
 
- Repintat de l’aparcament públic davant del supermercat esclati altres temes de 
mobilitat en aquest espai: Aquest mes de gener s’ha repintat l’aparcament del 
supermercat Esclat així com els passos de vianants que donen a aquest aparcament. 
S’ha guanyat dues places de cotxes. També es va repintar i ordenar les places de 
moto del final del carrer Daró, guanyant dues places per a cotxes. 
S’ha retirat l’aparcament de bicicletes que estava malmenat davant de l’Esclat i estem 
a l’espera que se’n posi un de nou quan arribi. 
 
- Reductor de velocitat i mirall: Es va col·locar un reductor de velocitat abans de 
l’entrada de l’aparcament i un mirall per millorar la visibilitat a la sortida de 
l’aparcament de l’edifici tal i com ens varem comprometre. 
 
- Plaça de discapacitats a l’alçada de Creu Roja: S’han fet places d’aparcament 
ordinari perquè ja no era necessària. 
 
- Ressalt carrer Daró (tram entre entrada aparcament i stop amb av. Espanya): 
Aquesta setmana tindrem el radar reparat per tal de procedir a fer l’estudi. Es va fer 
però el radar no funcionava bé. 
 
- Encreuament entre carrer Ample i Passeig Migdia: L’equip de govern no és partidari 
de posar reductors, es volia mirar primer si hi havia hagut queixes amb el que s’ha 
posat més a baix i s’ha demanat les dades de sinistralitat de l’encreuament a policia 
per valorar-ho. 
 
- Aparcament de motos a l’alçada del pas elevat del carrer Ample: S’ha repintat i s’ha 
col·locat la senyal. 
 
Un cop exposats els temes del dia, el regidor explica que s’està treballant per posar en 
funcionament una APP per obrir al a ciutadania com a canal per transmetre incidències 
però que primer es vol provar a nivell intern. Ja se’ls informarà. 
 
L’alcalde aprofita per explicar als membres que s’ha encarregat un estudi per canviar 
radicalment el sistema de recollida d’escombraries ja que el que tenim no funciona i 
aprofitant que haurem de licitar de nou el contracte, perquè l’empresa actual vol 
rescindir –lo i s’estan negociant les condicions amb ells, es replantejarà el sistema. 
Quan en tinguem més informació es farà saber als membres de l’Associació. 
 
 
 
 
 



                                           
 

 

 

5) Noves aportacions 
 
- Com a aportació l’Associació demana si es podria repintar la graella de l’avinguda 
Espanya que dóna al final del carrer Daró. Està esborrada i els conductors no la 
respecten.  
 
 
A les 21.50h finalitza la sessió ordinària de l’Associació de veïns del carrer Ample. 


